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NĚMECKO: Kdo má být v covidových statistikách a kdo ne? V Německu hlásí lékaři jako pacienty s
koronavirem i ty, kteří do nemocnice přijeli třeba s úrazem. Údaje z různých spolkových zemí se
navíc liší až desítkami procent. Data přitom ovlivňují zavádění či uvolňování restrikcí v jednotlivých
spolkových zemích i po celém Německu.

Ministerstva zdravotnictví některých spolkových zemí poskytla statistiky hospitalizovaných od 22.
listopadu do 19. prosince 2021 týdeníku Welt am Sonntag. Vyplývá z nich, že mnoho „pacientů s
koronavirem není na klinikách právě kvůli koronaviru“. A to přestože v oficiálních datech figurují.

Největší rozdíl a nepoměr odhalili v Sársku na západě Německa. Během zkoumaného měsíce tam
hospitalizovali 260 osob, které se ve statistikách objevují jako pacienti s nemocí COVID-19. Ale pouze
126, tedy 48 % z nich, bylo hospitalizováno skutečně kvůli koronaviru. V 86 případech (33 %) byl
důvod jiný a pozitivní test byl u těchto pacientů proveden pouze jako doplněk při léčbě jiného
onemocnění nebo úrazu. U 48 osob (18 %) byl důvod pobytu v nemocnici neznámý.

 

 

Na opačném pólu leží Bádensko-Württembersko na jihozápadě země, kde ve stejném období zařadili
do statistik 4 771 nových koronavirových pacientů. U „pouhých“ 9 % byl důvod nástupu do
nemocnice jiný než COVID-19. Vyplývá to ze zjištění německého deníku Bild, který se tématem také
zabýval.

V nejméně lidnaté spolkové zemi Brémy pak odvezli do nemocnic 176 lidí původně jako covidové
pacienty, ale jen 120 (68 %) z nich doopravdy kvůli koronaviru, 56 (32 %) z jiných důvodů.

Šéfové institutu požadují přesnost údajů
Ve spolkové zemi Porýní-Falc, která sousedí se Sárskem i Bádenskem-Württemberskem, ministerstvo
zdravotnictví 22. prosince oznámilo, že v posledních sedmi dnech bylo hospitalizováno 139 pacientů
s pozitivním testem na koronavirus, a proto byli také započítáni mezi pacienty s COVID-19. Ve
skutečnosti však úřady vědí pouze o 55 případech (40 %), kdy byl skutečným důvodem hospitalizace
koronavirus.

A právě za nebezpečný až výbušný považuje Bild ve svém komentáři fakt, že všechny případy hlášené
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jako koronavirové jsou zahrnuté do statistik hospitalizací. Vedení Institutu Roberta Kocha, který
v Německu sleduje vývoj pandemie koronaviru, v této souvislosti požaduje, aby se započítávaly pouze
případy, „které byly hospitalizovány v důsledku onemocnění COVID-19“. Tedy aby se řádně
oddělovaly případy skutečné nákazy koronavirem od všech ostatních.

 

ZDROJ: CNN PRIMA NEWS


